



WARRANTY & SAFETY INFORMATION

GARANTIE- UND
SICHERHEITSBESTIMMUNGEN

GARANTIE & INFORMATION SUR
LA SÉCURITÉ

GARANTÍA E INFORMACIÓN
SOBRE SEGURIDAD

GARANZIA E INFORMAZIONI
SULLA SICUREZZA

GARANTIE & VEILIGHEID

TABLE OF CONTENTS

Limited Product Warranty.....3

European Community Declaration of Conformity & Notice of
Wireless Radio Lan Usage, Safety Instructions, Disposing And
Recycling Your Product.....27

COUNTRIES IN WHICH THIS D-LINK LIMITED PRODUCT WARRANTY APPLIES

ALBANIA

ANDORRA

AUSTRIA

BELGIUM

BOSNIA HERZEGOVINA

BULGARIA

CROATIA

CZECH REPUBLIC

DENMARK

FINLAND

FRANCE

GERMANY

GREECE

HUNGARY

ICELAND

IRELAND

ITALY

LIECHTENSTEIN

LUXEMBOURG

MACEDONIA

MALTA

MOLDOVA

MONACO

NETHERLANDS

NORWAY

POLAND

PORTUGAL

ROMANIA

SAN MARINO

SERBIA AND MONTENEGRO

SLOVAKIA

SLOVENIA

SPAIN

SWEDEN

SWITZERLAND

UNITED KINGDOM

VATICAN CITY

LIMITED PRODUCT WARRANTY

GENERAL TERMS

Nothing in this Limited Product Warranty ("Warranty") affects your statutory rights as a consumer.

The Warranty set forth below is given by D-Link (Europe) Ltd. ("D-Link"). This Warranty is only effective upon presentation of the proof of purchase.

EXCEPT AS EXPRESSLY SET FORTH IN THIS WARRANTY, D-LINK MAKES NO OTHER WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. D-LINK EXPRESSLY DISCLAIMS ALL WARRANTIES NOT STATED IN THIS WARRANTY. ANY IMPLIED WARRANTIES THAT MAY BE IMPOSED BY LAW ARE LIMITED IN DURATION TO THE WARRANTY PERIOD.

TO THE EXTENT ALLOWED BY LOCAL LAW, THE REMEDIES IN THIS WARRANTY ARE YOUR SOLE AND EXCLUSIVE REMEDIES AGAINST D-LINK. THEY DO NOT, HOWEVER, AFFECT OR RESTRICT THE RIGHTS YOU HAVE AGAINST THE BUSINESS YOU BOUGHT A D-LINK PRODUCT FROM. IN NO EVENT SHALL D-LINK BE LIABLE FOR LOSS OF DATA OR FOR INDIRECT, SPECIAL, INCIDENTAL, CONSEQUENTIAL (INCLUDING LOST PROFIT OR DATA), OR OTHER DAMAGE, WHETHER BASED IN CONTRACT, TORT, OR OTHERWISE. HOWEVER, NOTHING IN THIS AGREEMENT LIMITS D-LINK'S LIABILITY TO YOU (I) IN THE EVENT OF DEATH OR PERSONAL INJURY TO THE EXTENT RESULTING FROM D-LINK'S NEGLIGENCE, OR (II) TO THE EXTENT RESULTING FROM ANY FRAUDULENT MISREPRESENTATION ON THE PART OF D-LINK, OR (III) TO THE EXTENT ARISING UNDER RELATED CONSUMER PROTECTION REGULATIONS. SOME COUNTRIES DO NOT ALLOW: (1) A DISCLAIMER OF IMPLIED WARRANTIES; (2) A LIMITATION ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS OR THE EXCLUSION; OR (3) LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES FOR CONSUMER PRODUCTS. IN SUCH COUNTRIES, SOME EXCLUSIONS OR LIMITATIONS OF THIS LIMITED WARRANTY MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS. YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS THAT MAY VARY FROM COUNTRY TO COUNTRY. YOU ARE ADVISED TO CONSULT APPLICABLE COUNTRY LAWS FOR A FULL DETERMINATION OF YOUR RIGHTS.

This Warranty applies to any D-Link branded hardware product ("Product") sold by D-Link, its European subsidiaries, affiliates, authorized resellers, or country distributors (collectively "D-Link Resellers") with this Warranty. The term "Product(s)" herein is limited to the HARDWARE COMPONENTS and all its internal components including firmware, and DOES NOT include any software applications or programs.

GEOGRAPHICAL SCOPE OF THE WARRANTY

The Warranty will be honoured in the country of purchase where D-Link or its authorized service providers offer Warranty service subject to the terms and conditions set forth in this Warranty. However, Warranty service availability and response times may vary from country to country and may also be subject to registration requirements.

LIMITATION OF WARRANTY

D-Link warrants that the Products described below under normal use are free from material defects in materials and workmanship during the Warranty Period set forth below, if the Product is used and serviced in accordance with the user manual and other documentation provided to the purchaser at the time of purchase (or as amended from time to time). D-Link does not warrant that the Product will operate uninterrupted or error-free or that all deficiencies, errors, defects or non-conformities will be corrected.

This Warranty shall not apply to, and D-Link shall not be responsible for, problems or damages resulting from: (a) unauthorised alterations or attachments; (b) negligence, abuse or misuse, including failure to operate the Product in accordance with specifications, instruction, or interface requirements; (c) improper handling, use or storage; (d) failure of goods or services not obtained from D-Link or not subject to a then-effective D-Link warranty or maintenance agreement; or (e) fire, water, acts of God or other catastrophic events. This Warranty shall also not apply if any D-Link serial number on the Product has been removed or defaced in any way.

LIMITED PRODUCT WARRANTY PERIOD

The Limited Product Warranty Period starts on the date of purchase from D-LINK. Your dated sales or delivery receipt, showing the date of purchase of the product, is your proof of the purchase date. You may be required to provide proof of purchase as a condition of receiving warranty service. You are entitled to warranty service according to the terms and conditions of this document if a repair to your D-LINK branded hardware is required within the Limited Product Warranty Period.

[Other than in respect of products for domestic use (in particular those listed in the first and last boxes in the table below), this Limited Product Warranty extends only to the original end user purchaser of this D-LINK Hardware Product and is not transferable to anyone who obtains ownership of the D-LINK Hardware Product from the original end-user purchaser.]

Product Warranty Period Table

The warranty period stated in this Table supersedes and replaces the warranty period as stated in the user's manual for the relevant products.

Product Type	Product Warranty Period
Smart Switches (including integrated fans and power supplies)	Limited Lifetime Warranty. This means the warranty will only end five years after D-Link (or its successor) discontinues sales of the product in Europe. You must register your product to get the Limited Lifetime Warranty (see below).
Managed Switches (including integrated fans and power supplies but excluding modules and external power supplies)	Limited Lifetime Warranty. This means the warranty will only end five years after D-Link (or its successor) discontinues sales of the product in Europe. You must register your product to get the Limited Lifetime Warranty (see below).
Modular switches* (including line cards but excluding fans and power supplies) *Applies to DXS-3600 Series and DXS-3400 Series.	Limited Lifetime Warranty. This means the warranty will only end five years after D-Link (or its successor) discontinues sales of the product in Europe. You must register your product to get the Limited Lifetime Warranty (see below).

Product Type	Product Warranty Period
Business Wireless Products and Unified Service routers ** (excluding external power supplies) ** Except SoHo Access Points. For more information please refer to www.dlink.com or the documentation shipped with the product	Limited Lifetime Warranty. This means the warranty will only end five years after D-Link (or its successor) discontinues sales of the product in Europe. You must register your product to get the Limited Lifetime Warranty (see below).
All other products (including all modules, transceivers, external power supplies, fans and accessories)	Two (2) years, except where the product's own included documentation specifies a longer period. Limited Lifetime Warranty is not available to any of these Product Types.
Industrial M2M LTE Products and DIS-H Industrial Power Supplies	Three (3) years, except where the product's own included documentation specifies a longer period. Limited Lifetime Warranty is not available to any of these Product Types.

IMPORTANT:

The content of "Product Type" listed above is subject to change; please refer to the website ftp.dlink.eu/Warranty_Documents/EU_Warranty_Guide.pdf for latest update.

Note :

- Limited Lifetime Warranty on all products in the table above available for products purchased after 1 July 2009
- REGISTERING FOR LIMITED LIFETIME WARRANTY: In order to qualify for the Limited Lifetime Warranty, all eligible products must be registered with D-Link Europe within thirty (30) days of purchase. Otherwise the product warranty will be 5 years. Registration can be done through our self-service portal at the following address: <https://services.eu.dlink.com/home/main/>
- For a pdf of the warranty terms and conditions, please download using the following address: <http://www.dlink.com/uk/en/support/warranty-information>

PERFORMANCE OF THE WARRANTY

If any defect occurs, D-Link's sole obligation shall be to repair or replace the Product free of charge provided it is returned to an authorized D-Link service centre in the country of purchase during the Warranty Period. Such repair or replacement will only be rendered by D-Link at an authorized D-LINK service centre in the country of purchase. All components or Products that are replaced under this Warranty become the property of D-Link. The replacement takes on the REMAINING Warranty Period of the Product. The replacement need not be new or of an identical make, model or part; D-Link may in its discretion make the replacement with any reconditioned equivalents.

WARRANTOR

D-Link (Europe) Ltd.
First Floor, Artemis Building, Odyssey Business Park, West End Road, South Ruislip, HA4 6QE,
United Kingdom
www.dlink.com

EINGESCHRÄNKTE GEWÄHRLEISTUNG

ALLGEMEINE BEDINGUNGEN

Nichts in dieser eingeschränkten Produktgewährleistung („Gewährleistung“) hat Einfluss auf Ihre gesetzlichen Rechte als Verbraucher.

Die unten festgelegte Gewährleistung wird von D-Link (Europe) Ltd. („D-Link“) gewährt. Diese Gewährleistung ist nur bei Vorlage des Kaufbelegs wirksam.

SO FERN NICHT ANDERWEITIG IN DIESER GEWÄHRLEISTUNG ANGEGEBEN GIBT D-LINK KEINE ANDEREN AUSDRÜCKLICHEN ODER STILLSCHWEIGENDEN GEWÄHRLEISTUNGEN ZUR MARKTGÄNGIGKEIT ODER EIGNUNG FÜR EINEN BESTIMMTEN ZWECK. D-LINK SCHLIESST AUSDRÜCKLICH JEDE GEWÄHRLEISTUNG AUS, DIE NICHT HIER ANGEGEBEN IST. ALLE STILLSCHWEIGENDEN GEWÄHRLEISTUNGEN, DIE PER GESETZ AUFERLEGT WERDEN, SIND IN IHRER DAUER AUF DIE GEWÄHRLEISTUNGSZEIT BESCHRÄNKT:

SO FERN DURCH LOKALE GESETZE ZULÄSSIG SIND DIE RECHTSMITTEL IN DIESER GEWÄHRLEISTUNG IHRE EINZIGEN UND AUSSCHLIESSLICHEN RECHTSMITTEL GEGEN D-LINK. SIE HABEN JEDOCH KEINEN EINFLUSS AUF IHRE RECHTE GEGEN DAS GESCHÄFT, IN DEM SIE EIN D-LINK PRODUKT GEKAUFT HABEN UND SCHRÄNKEN DIES RECHTE NICHT EIN. IN KEINEM FALL IST D-LINK HAFTBAR FÜR DATENVERLUST ODER INDIREKTE, SONDER-, NEBEN- ODER FOLGESCHÄDEN (EINSCHLIESSLICH ENTGANGENE GEWINNE UND DATENVERLUST) ODER ANDERE SCHÄDEN, GANZ GLEICH, OB SIE AUF EINEM VERTRAG, NACHLÄSSIGKEIT ODER SONSTIGEM BASIEREN. NICHTS IN DIESER VEREINBARUNG SCHRÄNKT JEDOCH DIE HAFTUNG VON D-LINK IHNEN GEGENÜBER EIN BEI (I) TOD ODER KÖRPERVERLETZUNG, SO FERN DIESE AUS EINER NACHLÄSSIGKEIT VON D-LINK RESULTIEREN, ODER (II) SO FERN DIESE AUS EINER BETRÜGERISCHEN FALSCHDARSTELLUNG SEITENS D-LINK RESULTIERT, ODER (III) SO FERN DIESE IN RAHMEN VON ZUGEHÖRIGEN VERBRAUCHERSCHUTZGESETZEN ENTSTEHEN. EINIGE LÄNDER LASSEN FOLGENDES NICHT ZU: (1) EINEN AUSSCHLUSS STILLSCHWEIGENDER GEWÄHRLEISTUNGEN, (2) EINE BEGRENZUNG, WIE LANGE EINE STILLSCHWEIGENDE GARANTIE ODER DER AUSSCHLUSS ANDAUERN, ODER (3) EINE EINSCHRÄNKUNG VON NEBEN- ODER FOLGESCHÄDEN BEI VERBRAUCHERPRODUKTEN. IN SOLCHEN LÄNDERN GELTEN EINE AUSSCHLÜSSE ODER EINSCHRÄNKUNGEN DIESER EINGESCHRÄNKTEN GEWÄHRLEISTUNG MÖGLICHERWEISE NICHT FÜR SIE. DIES GEWÄHRLEISTUNG GIBT IHNEN SPEZIELLE RECHTE. MÖGLICHERWEISE STEHEN IHNEN JE NACH LAND ANDERE RECHTE ZU. LESEN SIE DIE GELTENDEN GESETZE IHRES LANDES, UM IHRE RECHTE VOLLSTÄNDIG ZU KENNEN.

Diese Gewährleistung gilt für alle Hardwareprodukte der Marke D-Link („Produkt“), die von D-Link, seinen europäischen Tochtergesellschaften, Verbundunternehmen, autorisierten Wiederverkäufern oder lokalen Vertriebshändlern mit dieser Gewährleistung verkauft werden (gemeinsam „D-Link-Wiederverkäufer“). Der Begriff „Produkt(e)“ ist hier beschränkt auf die HARDWARE-KOMPONENTEN und alle internen Komponenten wie Firmware, schließt jedoch Software-Anwendungen oder Programme NICHT EIN.

GEOGRAFISCHER GELTUNGSBEREICH DIESER GEWÄHRLEISTUNG

Diese Gewährleistung wird im Land des Kaufs gewährt, in dem D-Link oder seine autorisierten Serviceprovider die Gewährleistungsservices gemäß den in dieser Gewährleistung aufgeführten Bedingungen anbieten. Die Verfügbarkeit und Reaktionszeiten für den Gewährleistungsservice können jedoch von Land zu Land abweichen, und es kann eine Registrierung erforderlich sein.

EINSCHRÄNKUNG DER GEWÄHRLEISTUNG

D-Link gewährleistet, dass die unten beschriebenen Produkte während des unten aufgeführten Gewährleistungszeitraums bei normaler Nutzung frei von Materialschäden und Verarbeitungsfehlern sind, wenn das Produkt in Übereinstimmung mit dem Benutzerhandbuch und weiteren Dokumentationen verwendet und repariert werden, die dem Käufer beim Kauf übergeben werden (oder die von Zeit zu Zeit geändert werden). D-Link gewährleistet nicht, dass das Produkt ununterbrochen oder fehlerfrei betrieben werden kann oder dass alle Mängel, Fehler, Defekt oder Abweichungen korrigiert werden.

Diese Gewährleistung gilt nicht in folgenden Fällen, und D-Link ist nicht verantwortlich für Probleme oder Schäden, die aus Folgendem resultieren: (a) nicht autorisierten Veränderungen oder Zusätzen; (b) Nachlässigkeit, Missbrauch oder fehlerhafte Nutzung, einschließlich das Versäumnis, das Produkt gemäß den Spezifikationen, Anweisungen oder Schnittstellenanforderungen zu verwenden; (c) unsachgemäße Handhabung, Nutzung oder Aufbewahrung; (d) Fehler an Waren oder Services, die nicht von D-Link erhalten wurden oder die nicht der jeweils gültigen D-Link Gewährleistungs- oder Wartungsvereinbarung unterliegen; oder (e) Feuer, Wasser, Höhere Gewalt oder Katastrophen. Diese Gewährleistung gilt ebenfalls nicht, wenn eine D-Link-Seriennummer auf dem Produkt entfernt oder in unleserlich gemacht wurde.

LAUFZEIT DER EINGESCHRÄNKTEN PRODUKTGARANTIE

Die Laufzeit der eingeschränkten Produktgarantie beginnt mit dem Kauf des Produkts von D-LINK. Als Nachweis für den Zeitpunkt des Kaufs gilt der datierte Kauf- oder Lieferbeleg, aus dem das Datum des Produktkaufs ersichtlich ist. Es kann von Ihnen verlangt werden, dass Sie den Kauf des Produkts nachweisen, um die Garantiedienstleistungen in Anspruch nehmen zu können. Sie haben einen Anspruch auf Garantiedienstleistungen gemäß dieser Vereinbarung, falls ein Mangel in Ihrem D-LINK Hardware-Produkt auftritt und D-Link oder eines der autorisierten Servicecenter innerhalb der Garantielaufzeit davon in Kenntnis gesetzt wird.

Diese eingeschränkte Produktgarantie nur gilt nur für diejenigen, die das Hardware-Produkt von D-LINK als ursprüngliche Endbenutzer erworben haben.

Sie ist nicht übertragbar an Dritte, die das D-LINK Hardware-Produkt vom ursprünglichen Endbenutzer erworben haben.

Tabelle mit der Garantielaufzeit

Die in dieser Tabelle festgelegte Garantielaufzeit hat Vorrang vor der im Benutzerhandbuch für das jeweilige Produkt angegebenen Garantielaufzeit und ersetzt diese.

Ohne Registrierung beträgt die Garantielaufzeit zwei (2) Jahre.

Produkttyp	Garantiebestimmungen zum Produkt
Smart Switches (einschließlich interner Lüfter und interner Netzteile)	Eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit. Dies bedeutet, dass die Garantie fünf (5) Jahre nach Einstellung des Verkaufs des Produkts in Europa durch D-Link (oder seinen Nachfolger) endet. Um die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit in Anspruch nehmen zu können, müssen Sie Ihr Produkt registrieren (siehe unten).

Produkttyp	Garantiebestimmungen zum Produkt
Managed Switches (einschließlich interner Lüfter und Netzteile, aber ausgenommen Module und externe Netzteile)	Eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit. Dies bedeutet, dass die Garantie fünf (5) Jahre nach Einstellung des Verkaufs des Produkts in Europa durch D-Link (oder seinen Nachfolger) endet. Um die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit in Anspruch nehmen zu können, müssen Sie Ihr Produkt registrieren (siehe unten).
Modulare Switches* (einschließlich Linecards, aber ausgenommen Lüfter und Netzteile) * Gilt für die DXS-3600 Serie und die DXS-3400 Serie	Eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit. Dies bedeutet, dass die Garantie fünf (5) Jahre nach Einstellung des Verkaufs des Produkts in Europa durch D-Link (oder seinen Nachfolger) endet. Um die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit in Anspruch nehmen zu können, müssen Sie Ihr Produkt registrieren (siehe unten).
Drahtlose Produkte für gewerblichen Einsatz und VPN Security Router** (ausgenommen externe Netzteile) ** Ausgenommen Access Points für kleine Büros/Heimbüros. Weitere Informationen finden Sie im Internet unter www.dlink.com oder in der dem Produkt beiliegenden Dokumentation	Eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit. Dies bedeutet, dass die Garantie fünf (5) Jahre nach Einstellung des Verkaufs des Produkts in Europa durch D-Link (oder seinen Nachfolger) endet. Um die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit in Anspruch nehmen zu können, müssen Sie Ihr Produkt registrieren (siehe unten).
Alle anderen Produkte (einschließlich aller Module, Sendempfhänger (Transceiver), externer Netzteile, Lüfter und Zubehör)	Zwei (2) Jahre, es sei denn, in der im Lieferumfang des Produkts enthaltenen Dokumentation ist ein längerer Zeitraum angegeben. Die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit ist für keinen dieser Produkttypen verfügbar.
Industrielle M2M LTE-Produkte und industrielle DIS-H-Netzteile	Drei (3) Jahre, es sei denn, in der im Lieferumfang des Produkts enthaltenen Dokumentation ist ein längerer Zeitraum angegeben. Die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit ist für keinen dieser Produkttypen verfügbar.

WICHTIG:

Die oben unter "Produkttyp" enthaltenen Informationen können jederzeit ohne vorherige Ankündigung geändert werden; die aktuelle Version dieser Garantiebedingungen finden Sie auf der Website ftp.dlink.eu/Warranty_Documents/EU_Warranty_Guide.pdf.

Hinweis:

- Die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit für die in der vorstehenden Tabelle genannten Produkte gilt für Produkte, die nach dem 1. Juli 2009 gekauft wurden.
- REGISTRIERUNGSVORAUSSETZUNG FÜR DIE EINGESCHRÄNKTE GARANTIE AUF LEBENSZEIT:
Um die eingeschränkte Garantie auf Lebenszeit in Anspruch nehmen zu können, müssen alle betreffenden Produkte innerhalb von dreißig (30) Tagen nach dem Kauf bei D-Link Europa registriert werden. Ansonsten beträgt die Garantielaufzeit für das Produkt ZWEI (2) Jahre.
Die Registrierung kann im Internet auf unserem Self Service Portal unter der folgenden Adresse vorgenommen werden:

<https://services.eu.dlink.com/home/main/>

- Informationen zu Garantieansprüchen und -bedingungen können im PDF-Format von der folgenden Adresse heruntergeladen werden: <http://www.dlink.com/de/de/support/warranty-information>

ERFÜLLUNG DER GEWÄHRLEISTUNG

Wenn ein Fehler auftritt, ist die einzige Verpflichtung von D-Link, das Produkt kostenfrei zu reparieren oder zu ersetzen, sofern es innerhalb des Gewährleistungszeitraums an ein autorisiertes D-Link Servicecenter im Land des Kaufs zurückgegeben wird. Etwaige Reparaturen oder ein Ersatz werden von D-Link nur in einem autorisierten D-LINK Servicecenter im Land des Kaufs ausgeführt. Alle Komponenten oder Produkte, die im Rahmen dieser Gewährleistung ersetzt werden, werden Eigentum von D-Link. Das Ersatzgerät übernimmt den VERBLEIBENDEN Gewährleistungszeitraum des Produkts. Das Ersatzgerät muss nicht neu oder von identischer Herstellung, Modell oder Ersatzteil sein; D-Link kann nach eigenem Ermessen mit aufbereiteten äquivalenten Geräten ersetzen.

GARANTIEGEBER

D-Link (Europe) Ltd.
First Floor, Artemis Building, Odyssey Business Park, West End Road, South Ruislip, HA4 6QE,
Großbritannien.
www.dlink.com